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Orlik to dobry pomysł, ale nie w Skoczowie – tak mówiła cześć radnych na ostatniej sesji miasta.
Miejscy radni zastanawiali się nad tym czy nie uchylić poprzedniej swojej uchwały dotyczącej przystąpienia do
programu. 300 tysięcy złotych to dużo, oczywiście orlik może powstać ale będzie tylko jeden – argumentował
radny Zdzisław Baranowski.
 
POSŁUCHAJ

 
Orlik ma powstać na ulicy Góreckiej tuż przy Zespole Szkół Zawodowych – i właśnie ta lokalizacja wzbudziła także
mieszane uczucia wśród radnych.
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Środki się znajdą – mówi nam burmistrz Skoczowa Janina Żagan. Ale jak dodaje –
 
POSŁUCHAJ
 
Jak zapewnia Żagan, pieniądze zarezerwowane są także w budżecie powiatu. A co z istniejącymi boiskami? Muszą
poczekać na rozstrzygnięcia konkursów. Mamy nadzieję, że znajdą się dla nich pieniądze – dodaje burmistrz.
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Jan Bacza
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